



STYREPROTOKOLL					
Opdal Jæger- & Fiskarlag OJFL				Side 1 av 3	
Type møte: styremøte 3/23			Dato: 7. august 2023		
Navn	Funksjon	Telefon	E-postadresse	For- kort	Del- tatt
Bjørn Viken	Styreleder	923 52 491	bjornviken31@protonmail.com	BV	X
Jan Bredeveien	Nestleder	970 94 240	jan@bredeveien.no	JB	X
Oddbjørn Ressem	Kasserer	908 86 609	oddbjorn@ressems.com	OB	X
May Kristin Flå Vognild	Styremedlem Leder dameutvalget	957 91 309	maykristin82@hotmail.com	MKFB	
Ivar Kvam	Styremedlem Leder rifleutvalget	970 79 779	ivarkvam@oppdal.com	IK	X
Stig Kåre Dørum	Styremedlem Leder hagleutvalget	415 45 131	stigkaaredorum@gmail.com	SKD	X
Are Endal Rognes	Styremedlem Leder hundeutvalget	452 75 512	are.er@hotmail.com	AER	X
Trond Kristian Karlsen	Styremedlem Leder jaktutvalget	901 24 639	Trond.Kr.Karlsen@gmail.com	TKK	X
Håkon Os Bjerkås	Styremedlem Leder fiskeutvalget	415 60 085	Haakonob86@gmail.com	HOB	X
Vidar Rise	Styremedlem Leder hytteutvalget	418 53 308	Vidar.rise@gmail.com	VR	
Tommy Sønsterud Myren	Styremedlem Leder rekr.utvalget	915 30 016	Tommy.sonsterud@hotmail.no	TSM	X
Kristoffer Hindseth møtte også		417 12 950	kristoffer@hindseth.no		X

	NESTE MØTE: mandag 25. september kl 20:00			
<i>Sak</i>	<i>Til behandling</i>			<i>Ansvar</i>
	Oddbjørn utleverte nøkler til kontoret i skytterhuset til alle frammøtte styremedlemmer unntatt Stig Kåre.			
17/2023	Aksjoner fra møtet mandag 7. juni Oppfølging av saker som ikke er endelig løst etter forrige møte: Sak 10/23: Alle utvalg skulle levere budsjett til dagens møte. Kun tre utvalg hadde levert budsjett. Vedtak: Ingen hensikt å jobbe mer med 2023-budsjett. I stedet skal alle utvalg lage budsjett for 2024, som behandles første gang i styremøtet 6. november og godkjennes i neste møte 11. desember. Utvalgsledere skal stille med forslag til første møte. Kan be om bistand fra kasserer før møtet.			ALLE



	Sak 11/23: Kan det inngås avtale med Bygdeallmenningen om hytte? Vidar har hatt en kort diskusjon med Allmenningen. Vedtak: det sendes en e-post til Bygdeallmenningen med forespørsel om et samarbeid der våre medlemmer tilbys 20 % rabatt på leie av allmenningshytter Sak 12/23: May Kristin og dameutvalget skal foreslå arrangement som prøveprosjekt. Det skal settes opp budsjett og plan for markedsføring. Vedtak: Styret imøteser budsjett og plan for markedsføring for arrangement med Jens Kvernmo <i>Gjerdeplikt:</i> Vedtak: sjekkes og nødvendige tiltak tas <i>Bedre skilting for å unngå trafikk når det skytes:</i> Vedtak: følges opp som vedtatt i forrige styremøte <i>Kolbeforhøyere og lyddempere:</i> Vedtak: kjøpes inn <i>Aversjonstrening på rein. Er det tatt kontakt med Maja Brit Renander?</i> <i>Hundegård: vedtak om stativ med hundeposer følges opp</i>	VR MKFV SKD/IK SKD/IK IK MKFV AER	
18/23	Status hjemmeside, Facebook-side og om sms-varsling Se sak 14/23 Kristoffer Hindseth er engasjert for å bistå med hjemmeside og Facebook-side. Han deltok i møtet. Telefon 417 12 950, e-post: kristoffer@hindseth.no Vedtak Kristoffer kontakter alle utvalgsledere for å gå gjennom hva som skal stå på hjemmesider og Facebook. Tenk også bilder. Alle kan kontakte Kristoffer og be om bistand til å legge inn stoff Alle utvalgsledere kan legge ut selv hvis de føler seg kompetente til det. Sekretær har rett til å overprøve, fjerne, forbedre. Alle aktivitetene våre skal legges inn i kalender OJFL vedtar å bruke sms for å varsle om ulike aktiviteter. Vi skal benytte NJFF-avtalen. Kristoffer får jobben med første kontakt med medlemmene for å få deres godkjenning til å motta sms. Alle viktige papirer skal lagres på Google Disk. Sekretær kontakter utvalgslederne	Kristoffer ALLE ALLE ALLE JB JB	
19/23	Ny båt ved Vetle Orkelsjø Håkon og fiskeutvalget foreslår innkjøp av båt. Kostnad for framlagte forslag med årer, vester etc: i underkant av kr 25 000. Leiepris ble diskutert. Kr 250 pr dag for medlemmer og det dobbelte for ikke-medlemmer ble foreslått. Det ble bedt om at fiskeutvalget sjekker båt fra Josetra. Vedtak Styret støtter innkjøp av båt ved Vetle Orkelsjø innen rammer som beskrevet over. Fiskeutvalget er ansvarlig for innkjøp og drift.	HOB	



20/23	Lavvo ved Gullvøltjønna Forslag om lavvo ved Gullvøltjønna ble diskutert. Styret anser dette som en god ide som bør vurderes grundig. Vedtak Fiskeutvalget i samarbeid med May Kristin fremmer sak for styret	HOB/ MKFV	
21/23	Sikring av OJFLs anlegg Stor tilfredshet i styret over at leder har klart å få gratis alarm fra Elotec! Vedtak: Brannalarm kobles til alarmen i klubbhuset Elotec tilbys skilt på skytterhus og synlighet på våre hjemmesider Det monteres timer i klubbhuset	BV OR IK	
22/23	Status for høstens introjakt, orientering Trond Kristian g Bjørn orienterte: Rype: 3 påmeldte, rein 9 påmeldte, hjort 10 påmeldte. Ingen fra Oppdal påmeldt på rein.		
23/23	Eventuelt Kasserer ba om at alle som foretar innkjøp ber om en måneds betalingsfrist. Faktura sendes til kasserer, gjerne med kopi til bestiller. OJFL foreslår årlig treff med øvrige brukere av skytebanen og området for å koordinere aktiviteter og unngå kollisjoner som i år. Vi undersøker om det kan settes opp skilt ved E6 med tittel «Hundepark» Post hentes av kasserer som får mest brev (fakturaer). Han skal varsle riktig mottaker i styret hvis brev angår dem E-post skal til sekretær. Vitnett kontaktes om dette Ivar foreslo at OJFL skal gå gjennom sin historie og lage en presentasjon. Han og Jan ble utpekt Hva er det behov for å gjøre med containerne OJFL har kjøpt inn? Behandles i neste styremøte	ALLE BV BV OR JB IK/JB SKD/IK	

Bjørn Viken

Jan Bredeveien

Oddbjørn Ressem

May Kristin Flå Vognild

Ivar Kvam

Stig Kåre Dørum

Are Endal Rognes

Trond Kristian Karlsen

Håkon Os Bjerkås

Vidar Rise

Tommy Sønsterud Myren